
SAMNANGER KOMMUNE

 

SAKSFRAMLEGG

Sakshandsamar: Jan Erik Boge Arkivkode: FE-033
Arkivsaksnr: 23/267 Løpenr: 23/2768
Sakstype: Politisk sak

SAKSGANG
Styre, utval, komité m.m. Møtedato Saksnr
Formannskapet 30.03.2023 017/2023

Faste saker

30.03.2023 Formannskapet:
Handsaming i møtet:

Eventuelle merknader til protkollen frå førre møte: 
Ingen merknader. 

Ordføraren orienterer: 
· Budsjettseminar 01.06.2023. Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) viste til at det 

er sett opp dagmøte i formannskapet 01.06.2023. Ordføraren ønska å høyra med 
formannskapet om første del av dette møtet (fram til lunsj) skal vera budsjettseminar, og om 
heile kommunestyret i så fall skal inviterast til denne delen. Det var semje i formannskapet 
om at det blir budsjettseminar på føremiddagen 01.06.2023, og at heile kommunestyret skal 
inviterast. Etter budsjettseminaret blir det ordinært formannskapsmøte etter lunsj 
01.06.2023. 

Rådmannen orienterer: 

Orientering v/rådmann Ove Sæbø:  
· Kommunalsjef oppvekst. Noverande kommunalsjef Bodil H. Øpstebø går av 

med pensjon 01.04.2023. Irene Ullensvang er tilsett som ny kommunalsjef. Ho startar i 
stillinga ca. 01.08.2023. 

· TikTok og Telegram. Rådmannen orienterte om at det etter initiativ frå IKT 
Nordhordland er bestemt at det blir forbod mot å ha applikasjonane TikTok og Telegram 
installert på kommunale tenestetelefonar i Samnanger. 

Orientering v/kommunalsjef oppvekst, Edith Oma:
· Utsegn om sjukeheimen i kommunestyret 09.03.2023. Edith Oma orienterte 

om at tilsette ved sjukeheimen ikkje heilt kjenner seg igjen i ei utsegn frå representanten 
Monica Tjønna i kommunestyret 09.03.2023. Edith Oma vil koma tilbake til dette i 
kommunestyret 20.04.2023. 



· Informasjon om hukommelsesteam. m.m.. Det er utarbeidd ein brosjyre med 
informasjon om kommunen sitt hukommelsesteam og tilbod til personar med nedsett 
hukommelse og deira pårørande. Brosjyren vil koma i postkassen til husstandane i 
kommunen. Det vil i tillegg bli sendt ut ein sms med informasjon til innbyggjarane. 

· FACT-team. Kommunen er med i eit prosjekt for vidareutvikling av FACT-team 
(Flexible Assertive Community Treatment). Edith Oma orienterte kort om dette. 

· Privatpraktiserande fysioterapeut. Kommunen har driftsavtale med ein 
privatpraktiserande fysioterapeut. Han har nyleg informert kommunen om at han har mista 
retten til trygderefusjon i fire år frå 21.04.2023. Han har i samband med dette no søkt 
kommunen om fire års permisjon. Permisjonssøknaden er enno ikkje handsama. 

Orientering v/kommunalsjef samfunnsutvikling, Hilde-Lill Våge: 
· Rapportering på investeringsprosjekt. Systemet Framsikt vil gjera det enklare 

å rapportera på investeringsprosjekt.  
· Status for investeringsprosjekt. Hilde-Lill Våge orienterte om status for 

diverse investeringsprosjekt, og om at forslag til budsjettjusteringar vil bli lagt fram i juni 
2023. Orienteringa gjaldt følgjande prosjekt: 

· carport ved Samnangerheimen
· trafikksikringstiltak barneskulen (Gjerdsvegen og Nesjavegen)
· varmepumpe Samnangerheimen
· VA på Ytre-Tysse og Indre-Tysse
· reservevassforsyning
· branngarasje
· ombygging kommunehuset (sikringstiltak, ombygging av kontor)
· nytt nøkkelsystem kommunehuset
· universell utforming uteområde barneskulen
· ny omsorgsbustad i Reistadliane 41
· opprusting av kommunale bruer og vegar
· utskifting av veglys til LED-lys (på kommunal vegar)
· tilkomst helsetunet
· ventilasjon på kommunehuset
· VA-infrastruktur
· gangsti til Hagabotnane
· fleirbrukshall

Spørsmål: 

Agenda Kaupang
Øyvind Strømmen (MDG) spurde kva arbeid Agenda Kaupang for tida gjer knytt til skulane i 
kommunen. Rådmann Ove Sæbø svara. Agenda Kaupang hjelper kommunen med ei økonomisk 
kartlegging på skuleområdet. Han orienterte òg om bakgrunnen for dette og korleis arbeidet er 
organisert.

Gåvekort til studendar som melder flytting
Øyvind Strømmen (MDG) viste til at Bergen kommune har innført ordning med gåvekort til studentar 
som melder flytting dit. Han orienterte vidare om at han har høyrt at Hardangerrådet har vedteke å 
gå inn for ei ordning med gåvekort med høgare verdi til studentar som beheld adressa i 
heimkommunen sin. Øyvind Strømmen spurde om det er vurdert noko tilsvarande i Samnanger. 
Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) orienterte om at han ikkje har tenkt å ta initiativ til ei tilsvarande 
ordning i Samnanger. Det var etter dette ei kort drøfting i formannskapet, mellom anna om 
kommunestyret eventuelt kan gje ein uttale 20.04.2023. 

Fleirbrukshall



Odd Arne Haga (Frp) spurde om status for oppstart av bygging av fleirbrukshall på Lauskar. Ordførar 
Knut Harald Frøland (Bl) svara. Han viste til vedtak i kommunestyret 09.03.2023, og til at det kjem 
opp sak om fleirbrukshall i kommunestyret 20.04.2023. 

Totræna – parkering og møteplassar
Gunn Totland Moss (KrF) viste til at det er utfordringar med parkering i skianlegget i Totræna og med 
møteplassar på vegen opp mot skianlegget. Ho spurde om å få opp ei utgreiing om dette. Ordførar 
Knut Harald Frøland (Bl) svara. Han har vore i kontakt med dei ansvarlege for skianlegget i Totræna 
og ventar på tilbakemelding frå dei. Når han har fått tilbakemelding, vil han snakka med rådmannen 
om korleis saka kan takast vidare. 

Samrøystes vedtak. 

FORM- 017/2023 Vedtak:
Orienterings-/referatsaker vert tekne til orientering.

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

· Orienterings-/referatsaker vert tekne til orientering.

Oversikt over faste saker: 
Eventuelle merknader til protokoll frå førre møte.
Orienterings-/referatsaker.
Utvalet sitt kvarter.


